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内容概要

　　本书是工程硕士研究生英语系列教程之一根据《全国工程硕士专业学位研究生英语教学大纲》的
要求编写。
全书由25个学习单元和2个复习单元组成。
每个学习单元包括课文、生词短语表、课文注释和练习。
每课练习由阅读理解、完型填空和英汉互译构成。
书后附有各课练习参考答案。
本教程本着培养语言应用能力的原则，为读者提供较为广泛的阅读材料，这些材料选材新颖、题材实
用、语言规范。
本教程主要适用于工程硕士研究生、研究生课程班学员、在职申请硕士学位人员等等。
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书籍目录

CONTENTSUNIT 1 What Is a Scientific Theory? UNIT 2 Interview PreparationUNIT 3 Teen Drug Abuse: Bring
the Message HomeUNIT 4 New "Green Revolution": Cleaner Cars and EnergyUNIT 5 Computer Virus UNIT 6
How to Argue with Your Boss UNIT 7 Winners, Losers or Just KidsUNIT 8 Ways to Get Ahead in Tough Times
UNIT 9 The Digital DivideUNIT 10 The Secret Hacker WarsUNIT 11 Pollution Is a Dirty WordUNIT 12
Nabbing the Pirates of CyberspaceUNIT 13 The "Flickering Blue Parent": Children and TelevisionREVISION
Exercises 1 UNIT 14 Brain Drain?UNIT 15 Will We Meet E.T.?UNIT 16 Why Smart People Do Dumb
Things?UNIT 17 How Lucky People Get That Way UNIT 18 The ShadowsUNIT 19 On-line and in FashionUNIT
20 How the Rich Got RichUNIT 21 Opportunity Knocks-but at a CostUNIT 22 Is There Anybody out
There?UNIT 23 East vs. West148UNIT 24 Will We Still Eat Meat?UNIT 25 The Oceans--Man's Last Great
ResourceREVISION Exercises KEY
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